
Kommunstyrelsen – yrkanden och yttranden 
Om reservation eller särskilt yttrande anmäls på mötet är motiveringen enligt nedan såvida inte förändringar inkommer 

 

Ärande 3 

Kommunfullmäktige har ännu inte tagit beslut om att bygga spårväg för spårvagnar i Uppsala. Ändå är 

detta ett av en lång rad beslut där man utgår från att så blir utfallet för att, med upparbetade kostnader och 

många planer att ändra, låsa upp oppositionen mot mångmiljardprojektet spårvagnar. Det är en dålig 

demokratisk ordning.  

 

I de delar som rör hyresrättens andel, målen för bostadsbyggande på landsbygden och annat som hör till 

”bostad för alla” är sådant som en annorlunda inriktning har förordats i den handlingen som reviderades 

under våren i år. Följdbesluten med anledning av denna står undertecknad i grunden inte bakom, men är 

inte föremål för revidering via denna handling.  

 

Med anledning av ovanstående yrkar undertecknad  

Att skrivningar om spårväg justeras till kapacitetsstark kollektivtrafik 

Att kristdemokraternas yrkande från arbetsutskottet om årligt uppförande av bostäder bifalls 

 

Ärande 4 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 5 

Uppsala kommun är en tillväxtkommun och behöver därför förbereda sig på att erbjuda bostäder, 

lokalytor för verksamheter och annat. Därtill behövs infrastruktur i en form av sammanfattning av 

behoven. Dessa behov behöver planeras in i en översiktsplan på ett bra sätt. Där bör översiktsplanen ge 

goda förutsättningar för framkomlighet oavsett vilket transportslag man använder, inga planer på 

spårvagnstrafik alls eftersom fullmäktige inte avgjort den frågan, bostäder och lokalytor bör fördelas ut 

jämnare än historiskt i Uppsala kommun. Uppsala behöver inga fler miljonprogramsområden med tät, hög 

och oattraktiv bebyggelse. Tvärtom behöver Uppsala luftigt mellan bostäderna för att möjliggöra för 

grönytor med rekreation och lek för barn, låg bebyggelsehöjd för att undvika att densiteten i staden blir 

för hög och en vackrare arkitektur eftersom objektivt sköna byggnader ökar trivseln. Industriområdena 

behöver ha gott om utrymme för att redan stora lönsamma företag ska kunna välja att etablera sig i 

Uppsala. Slutligen behöver nyckeltalen som begränsar byggande på landsbygden ses över för att stärka 

äganderätten och därtill möjligheterna till fastighetsutveckling, vilket är extra värdefullt på landsbygden 

eftersom det där är den småskaligaste inkörsporten för helt nya små aktörer att komma in i en bana av 

fastighetsutveckling. 

 

Med anledning av ovanstående lämnar undertecknad in ett särskilt yttrande enligt ovan 

 

Ärande 6 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 7 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 8 

I ärendet framgår att det kan handla om byggnader på upp till 7 våningars höjd, vilket plan- och 

byggnadsnämnden förhoppningsvis kan avstå från att gå med på och istället nöja sig med bygghöjder 



uppåt 5 våningar. Därtill har Fredrik Ahlstedt yrkat på att just i detta projekt fokusera på bostadsrätter, 

och med tanke på att det generellt sett är en bättre ekonomi för kommunen bör det yrkandet bifallas. 

 

Med anledning av ovanstående yrkar undertecknad  

Att bifalla Fredrik Ahlstedts yrkande från arbetsutskottet om att det ska byggas 100 procent bostadsrätter i 

detta projekt. 

 

Ärande 9 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 10 

Handlingsplanen som ligger som huvudförslag är en bra utgångspunkt, men saknar viktiga aspekter som 

egentligen är en viktig förklaring till att Gottsunda överhuvudtaget är ett så pass utsatt område idag. Det är 

invandringsfrågan där en för stor andel människor systematiskt i Gottsunda har dålig förankring i det 

svenska samhället. Problemet löses aldrig utan minskad eller helt upphörd nyinvandring till området. De 

mål som huvudförslaget vill uppnå uppnås dessutom snabbare om man kan locka/erbjuda de individer 

med minst koppling till det svenska samhället på plats i Gottsunda att återvandra till sina hemländer i den 

mån vilja och möjlighet finns. 

 

Med anledning av ovanstående yrkar undertecknad  

Att handlingsplanen kompletteras med skrivningar om i första hand ett negativt invandringsnetto till 

området, i andra hand en invandringspaus och i tredje hand en minskad invandring. 

 

Ärande 11 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 12 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 13 

Genom digitala lösningar för psykisk ohälsa kan mer stöd erbjudas till samma ersättning. Det är en bra 

ekonomisk lösning för skattebetalarna och en bra lösning för att höja tillgängligheten för de barn och unga 

som lider av denna problematik. 

 

Med anledning av ovanstående yrkar undertecknad  

Att bifalla Fredrik Ahlstedts tilläggsyrkande från arbetsutskottet 

 

Ärande 14 

I nuvarande situation finns inte särskilt många val för kommunen än att godta fortsatt amorteringsfrihet. 

Det är en dålig processordning eftersom det inte finns någon möjlighet att återremittera ärendet för att 

inhämta kompletteringar. En relevant komplettering skulle vara att ta del av den resultat- och 

balansräkning som ordförande för föreningen själv hänvisar i, men som inte kommunstyrelsen fått 

möjlighet att också titta på. Det är självklart så att verksamheten själv vill ha mer, men det är inte säkert att 

det verkligen är så om inte kommunstyrelsen får den sortens insyn att man kan konstatera att man har 

samsyn i saken. 

 

Med anledning av ovanstående yrkar undertecknad  

att det är sista gången amorteringsfrihet beviljas utan rimlig insyn i CCAB:s ekonomi. 

 



Ärande 15 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 16 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 17 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 18 

Styret är mest mån om att bilda många naturreservat och inte alltid om hur de kan tas om hand på bästa 

sätt. Det framgår på något vis som att naturreservat är det enda sättet att skydda miljöer mot exploatering, 

men paradoxalt nog är just huvuddelen av kommunen reglerad via framförallt översiktsplanen. Det är inte 

alls tillåtet att ”exploatera sönder” miljöer runtom i kommunen bara för att de inte ingår i ett 

naturreservat, tvärtom sätter översiktsplanen begränsningar och skydd nog för många miljöer. 

 

Med anledning av ovanstående yrkar undertecknad  

Att bifalla Fredrik Ahlstedts yrkande från kommunstyrelsen 

 

Ärande 19 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 20 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 21 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 22 

Ärendehandling saknas 

 

Med anledning av ovanstående yrkar undertecknad  

Att ärendet 

 

Ärande 23 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 24 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 25 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 26 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 27 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 



Ärande 28 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 29 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 30 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 31 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 32 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 33 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 34 

 

Med anledning av ovanstående yrkar undertecknad  

Att motionen bifalls 

 

Ärande 35 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 36 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 37 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 38 

Det är viktigt att uppmuntra till hög studiemotivation både i absoluta och relativa termer inom skolan.  

 

Med anledning av ovanstående yrkar undertecknad  

Att motionen bifalls 

 

Ärande 39 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 40 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 

Ärande 41 

Inget yttrande eller yrkande att föranmäla 

 


